
Styremøte SSK
23.11.2023 18:30 - 21:00
Styremøte

Sted
Møterom Sotra Arena

Deltaker
Svein Olav Sørensen (arrangør), Cecilie Dahl, Dan, Henrik Aasen, Jens Otto Krakstad, Øyvind Vikne, Randi - Håndball,
Roda, Ronny Davidsen, Siv Carlsen (Fraværende), Susanne Johnsen, Tore J Nesse

1.    32/23-24 - Økonomi 2023 - status
Regnskap pr oktober og prognose for 2023 - Dan

Regnskap/prognose pr. 31.10 viser ett underskudd på kr. 474.000,-. Det er fortsatt for mange usikkerhetsfaktorer i
prognosene basert på avdelingenes periodisering av budsjettet.
Alle avdelinger må gjennomgå budsjettpostene for november og desember. Basert på dette blir det sendt ut ny
økonomirapport pr. 31.10 med oppdatert prognose.
Avdelingsresultater; Se vedlagt presentasjon.
Fotballgruppens resultat er fortsatt svært dårlig, og det er ikke noen tegn til at dette vil bedres vesentlig innen årsskiftet.

Det er grunn til å tro at både håndball og turn sine resultater er for positivt vurdert, og vil etter all sannsynlighet bidra til
å øke samlet underskudd innen regnskapet avsluttes.

Daglig leder har innført følgende tiltak for å få bedre kontroll på økonomien;

• Alle kostnader skal forhåndsgodkjennes av Lisbeth – uavhengig av budsjett.

• Alle kostnader som avdelingene allerede har godkjent men ikke mottatt faktura på skal rapporteres
snarest til Lisbeth

• Alle avvik på inntekter rapporteres straks de avdekkes.

Likviditet; Se likviditetsgraf i vedlagt økonomirapport. Denne viser at det pr. 31.12.2023 vil stå 1.080.000,- på
driftskonto. Dette er 1,8 mill lavere enn budsjettert og nødvendig for å ha nok driftskapital for 2024.
Årsaken er;

• - 1mill pga. driftsunderskudd i 2023

• - 1,9 mill i ekstra skattekost pga. covid-pakkene.

• 1 mill i sal av beachbanene

Sotra Sportsklubb har 2,8 mill på anleggskonto som i hovedsak er refunderte spillemidler og MVA fra tidligere anlegg,
og har vært tiltenkt nytt kunstgress i fotballhallen. Det vil bli foreslått en overføring av 2,4 mill fra anleggskonto til
driftskonto for å dekke inn årets underskudd og ekstraforbruk.



Vedlegg
Økonomirapport oktober Ny.xlsx,  Nøkkeltallspresentasjon regnskap Oktober 2023.pdf,  Økonomirapport pr oktober
OPPDATERT.xlsx

2.    33/23-24 - Budsjett 2024 - status
Dan innleder

Se vedlagt budsjettpresentasjon som viser;

• Samlede netto driftsinntekter eks idrettenes egne aktiviteter; 14 mill

• Bortfall/reduksjon av inntekter sammenlignet med 2023; 2.224.000,-

• Differanse netto messeinntekter 2023/2024; 2.231.000,-

Forklaring på avvik inntekter 2023/2024;
Vakthold Sotra Arena -900.000,- ; Vaktavtalen med kommunen er sagt opp f.o.m. 1.1.2024
Utbytte HavExpo -500.000,-; Utbytte fra HavExpo AS vil komme i 2025
Off.tilskudd -264.000,-; Gjelder i hovedsak redusert driftsstøtte til anlegg
Leieinntekter -110.000,-; Redusert utleie av fotballhallen (redusert interesse)
Turbuss -450.000,-; Klubbens turbuss-ordning opphører i april 2024.

Budsjettprosessen;
4. november utsendelse av 1.utkast til klubbudsjett
30.november: Frist for innsending av avdelingsbudsjettene.
10.desember: Grupper og avdeling får oppdatert budsjett for gjennomgang
18. desember: 1. utkast til samlet budsjett presenteres for styret.
30.januar: Ferdig budsjett for fremleggelse til Årsmøtet

Vedlegg
Budsjett 2024.xlsx,  Budsjettpresentasjon Oktober 2023.pdf

3.    34/23-24 - Etablere felles årshjul/aktivitetsoversikt for Sotra Arena
Siv

(Ikke behandlet)

4.    35/23-24 - Status valgkomité
Jf. manglende innstilling til valgkomité på årsmøtet og tidligere styremøte

Valgkomiteen må settes i drift. Det er foreløpig kun Bente som har sagt Ja til å være med i valgkomiteen.
Styret oppfordres til å rekruttere 2 medlemmer til.
Irene legger ut informasjon på nettsider og Instagram vedr. behov for frivillige i forskjellige posisjonene.



5.    36/23-24 - Kandidater til Vestland Idrettskrets
Til idrettslag, idrettsråd og særkretsar/regionar

Vestland idrettskrets held sitt Idrettskretsting laurdag 13. april 2024. Valnemnda i Vestland idrettskrets treng framlegg til

kandidatar til styret i Vestland idrettskrets for perioden 2024 til 2026. 

Valnemda ber om framlegg til kandidatar innan 14.januar 2024.

Personar som blir føreslått til valnemnda må ha sagt seg villig før dei blir føreslått.

Ved nominasjon av kandidat skal vedlagte dokument nyttast. Skjema syner kva opplysningar me ønskjer om

kandidaten. 

Send inn skjema på e-post til Cecilie Thaule Løvlid, leiar i valnemda.

Det er generell enighet i styret om at det er viktig at klubben er representert i både NIF og særkretsene. Det kom ikke
konkrete forslag til deltakelse.

6.    37/23-24 - Status ulike saker

Varslingsgruppene som har jobbet med G13 saken og varslingssak i turngruppen har gjennomgått sakene og
konkludert (se vedlegg).
Styret støtter gruppens oppsummering og konklusjon uten ytterligere kommentarer. Det ble konkludert med at sakene
først og fremst formidles muntlig til de berørte.

I G13 saken er det en større gruppe involvert i form av foreldregruppen. Det er derfor viktig at konklusjonen i saken
formidles til alle. Det ble bl.a. nevnt foreldremøte.

Decision
37/23-24 - Varslingssaker G13 og turn. Styret støtter varslingsgruppens konklusjoner og ber gruppen om å
følge opp saken overfor alle de involverte.

Vedlegg
Notat konklusjon D&T.docx,  notat varsel G13.docx


